
                                                                          Referat fra ATM-utvalgsmøte 13. november 2015 

Møtereferat ATM-utvalget                                                
Møte nr. 5/15 - 13.11.2015 

Tilstede 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ATM-utvalget:  

Tore Opdal Hansen, ordfører, Drammen kommune (leder) 

Kari Anne Sand, ordfører, Kongsberg kommune 

Bjørn Tore Ødegården, fylkesutvalget, Buskerud fylkeskommune 

Hans Kristian Sveaas, varaordfører, Øvre Eiker kommune 

Bent Inge Bye, ordfører, Nedre Eiker kommune 

Gunn Cecilie Ringdal, ordfører, Lier kommune 

Sjur Helseth, regiondirektør, Strategi og samfunn øst, Jernbaneverket 

Kjell Inge Davik, regionvegsjef, Statens vegvesen Region sør 

Tilstede sak 45/15 Kongsbergbanen og Buskerudbysamarbeidet 

Eli Hovd Prestegården, ordfører i Nore og Uvdal og leder av regionrådet 

for Kongsbergregionen 

Håvard Fossbakken, daglig leder av sekretariatet for Kongsbergregionen 

Fra administrativ styringsgruppe:  

Georg N. Smedhus, fylkesrådmann, Buskerud fylkeskommune 

Osmund Kaldheim, rådmann, Drammen kommune  

Trude Andresen, rådmann, Øvre Eiker kommune 

Synnøve Tovsrud, kommunalsjef, Lier Kommune 

Bengt Nystrøm, rådmann, Nedre Eiker kommune 

Astrid Taklo, avdelingsdirektør Buskerud, Statens Vegvesen Region sør  

Fra sekretariatet: 

Tore Askim, prosjektsjef  

Gun Kjenseth, prosjektleder by-/ og stedsutvikling 

Tor Atle Odberg, prosjektleder samferdsel 

Lars Arntzen, prosjektleder kommunikasjon 

Forfall Helen Bjørnøy, fylkesmann i Buskerud 

Møtested Rådhuset, Kongsberg kommune, Kongsberg 

 
Innkalling og dagsorden godkjent. 
 
Sak 44/15 Referat fra møte nr. 4/15 
Konklusjon: Referat godkjent. 
 
Sak 45/15 Kongsbergbanen og Buskerudbysamarbeidet  
Sjur Helseth orienterte om Jernbaneverkets planlegging og utredninger i Buskerudbyen. 

Konklusjon 

1. Det gis tilslutning til opplegg angitt i saken for forsterking av felles arbeid for realisering 

av Kongsbergbanen. 

 
Sak 46/15 Drøftingsgrunnlag Buskerudbypakke2 
Tore Askim orienterte nærmere om drøftingsgrunnlag for Buskerudbypakke2.  

Presentasjonen oversendes kommunene ved behov.  
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Drøftinger i møtet: 

Øvre Eiker, Nedre Eiker og Lier kom med noen foreløpige vurderinger av drøftings-

grunnlaget. Fylkeskommunen påpekte behovet for Buskerudbypakke2 til finansiering av økt 

busstilbud i dette byområdet. Øvre Eiker tok opp behovet for analyse av kapasiteten i 

Langebrukrysset på E134. 

For øvrig ble det pekt på behovet for å synliggjøre: 

 konsekvensene for transportsystemet i 2030 dersom BBP2 ikke gjennomføres (0-

alternativet) 

 synliggjøre pendlingsstrømmer på tvers av kommunegrensene i Buskerudbyen og 

tiltak i de enkelte kommunene 

Konklusjon:  

1 Foreslått detaljert politisk prosess godkjennes. 

2 Det legges til rette for parallell drøfting av administrativt grunnlag (drøftingsgrunnlag for 

Buskerudbypakke2) før ATM-utvalgsmøte 18.12.2015.  

3 Innspill til det administrative arbeidet med BBP2 tas med i det videre arbeid.             

Sak 47/15 Videre arbeid med bymiljøavtale 
Kari Anne Sand fremmet forslag til følgende tilleggspunkt:  

“Buskerudbyen utarbeider et grunnlag for Kongsberg sin del av bymiljøavtalen, med prioritet 

for en framtidig bussplan for Kongsberg”. 
Konklusjon:  

1. Buskerudbypakke2 skal utformes på en slik måte at det ivaretar krav til bymiljøavtale. 

2. Buskerudbysamarbeidet ønsker å inngå en bymiljøavtale som også omfatter Kongsberg 

og jobber for å få et samlet grunnlag for forhandlinger om bymiljøavtale. Grunnlaget må 

foreligge høsten 2016 

3. Buskerudbyen utarbeider et grunnlag for Kongsberg sin del av bymiljøavtalen, med 

prioritet for en framtidig bussplan for Kongsberg.  

 
Sak 48/15 Studietur våren 2016 
Konklusjon: Det planlegges en halvannen dags studietur for ATM-rådet før påske 2016. 

 
Sak 49/15 Møteplan Buskerudbysamarbeidet 2016 
ATM-utvalget 

Kl. 09:00 – 11:30   

Fredag 5. februar Handlingsplan belønningsmidler 2014-17 

Belønningsmidler tiltaksplan 2016 

Belønningsmidler rapport til SD 2015 

Forslag til Buskerudbypakke2 

Lier kommune 

Fredag 4. mars 

Ekstramøte 

Forslag til Buskerudbypakke2 Drammen kommune 
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Fredag 29. april Forslag til Buskerudbypakke2 

Årsrapport Buskerudbysamarbeidet 
Nedre Eiker kommune 

Fredag 27. mai 

Ekstramøte 

Drøfting Buskerudbypakke2 Drammen kommune 

Fredag 17. juni Endelig – omforent BBP2 Øvre Eiker kommune 

Fredag 23. september  Kongsberg kommune 

Fredag 18. november  Lier kommune 

ATM-rådsmøte  

kl 17:00 – 20:00   

Mandag 29. februar  Fylkestingssalen 

1 ½ dag i  

perioden 07. – 20. mars 

Studietur Gøteborg eller 

Trondheim? 

Mandag 13. juni  Fylkestingssalen 

Mandag 19. september (denne kan bli endret) Fylkestingssalen 

Mandag 14. november (denne kan bli endret) Fylkestingssalen 

Reserverte for felles informasjonsmøte/parallelle formannskapsmøter/fylkesutvalget 

Kl 17:00 -   

Mandag 4. april           Forslag til Buskerudbypakke2 Fylkeshuset 

August Forslag til Buskerudbypakke2 Fylkeshuset 

Konklusjon: Møteplan for 2016 fastsatt. 

Sak 50/15 Status 
Konklusjon: Status tatt til orientering 
 

Sak 51/15 Eventuelt  

Sak 52/15 Valg av leder og nestleder i ATM-utvalget 
Bjørn Tore Ødegården foreslo at Tore O. Hansen fortsetter som leder av ATM-utvalget med 

Roger Ryberg som nestleder 

Konklusjon:  
Tore Opdal Hansen ble valgt til leder av ATM-utvalget og Roger Ryberg ble valgt til nestleder 
med varighet i 2 år, fram til november 2017. 

 


